

Franckesche Stiftungen zu Halle

Pauli Manutii Epistolarum Libri XII

Manuzio, Paolo

Lipsiæ, Apud Johann. Herebord. Klosium, Anno 1707.

VD18 11417161

Eidem, Patavium. Epist. XVII.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:hbz:ha33-1-198567

num inferet. Vale. Ante solis ortum, albescente die. Venetiis.

Respondet Muretus Vol. I. lib. I. Epist. 12. Heri ad te.

EIDEM, PATAVIUM.

EPIST. XVII.

Respondet Mureto ad Vol. I. lib. I. Epist. 6. Si Pegasi.

Queritur, nulla Catulli folia ad se perlata esse.

Quæ si perierunt, magnum damnum se fecisse asserit.

TU vide, cui credideris. Nam ad me nulla dum perlata sunt Catulli folia. Quæ si periire: damni factum est eò plus, quòd nec ad illa, quæ sunt, apud te, litet transilire. Quandoquidem ordo foliorum non servatur; nec pagina paginæ, nec versus versus respondet. Itaque magnam utriusque nostrum causa sustineo molestiam; vereorquæ, ne, quod aliena culpa contractum est, nimis ego id graviter lueam. Tota enim typographiæ ratio mutetur necesse est, nisi hæc, quæ ne funditus interierint, magnopere timeo, hodie folia recuperantur. Quod utinam ex hac difficultate, in quam alienam vel locordiam, vel perfidiam conjectus sum, tuæ me literæ eripiant: quas ad meas hesternæ cras expecto, & ad has omnino perendie, Vale. Venetiis.

Respondet Muretus Vol. II. Epist. 4. Ardeo iracundiam,

EIDEM, PATAVIUM.

Scriptam esse apparet hanc epistolam statim post præcedentem, & ante acceptam quidem à Mureto responsionem.

EPIST.